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                               Г. Малишев
Прощай, год две тысячи семь,
Здравствуй, год две тысячи          
                                          восемь.
Мы ведь много и не просим,
Так, чтоб не было проблем…

Чтоб зимой была зима,
Чтобы летом было лето,
Весна – солнышком согрета,
Сирень чтоб в мае расцвела...

Год грядущий, добр к нам будь.
Дай, чтоб все у всех случилось,
Что желаем — получилось…
О подарках не забудь…

Пусть всем этот Новый год
Принесет одну удачу.
Мирно чтобы жил народ —
Остальное все «на сдачу»!

Шановні колеги! 
За кілька днів 
один рух 
стрілки 
годинника 
перенесе нас 
в наступний 
2008-й рік.

В минулому році 
хотілося б залишити негаразди, 
проблеми, гіркоту нездійсненних 
мрій та сподівань. Рік, який ми 
сьогодні проводжаємо, збагатив нас 
новим досвідом, згуртував і дав нам 
можливість не лише вистояти, а й, 
сподіваємось, створити всі умови для 
подальшого розвитку.

Новий рік – це яскраве, урочисте 
та веселе свято з зеленою ялинкою 
з різнокольоровими прикрасами, з 
щасливими дитячими обличчями, 
надіями та радістю кожної родини.

Від імені ректорату, адміністрації та 
профспілкового комітету щиро вітаю 
вас з наступаючим Новим Роком та 
Різдвом Христовим.

Бажаю Вам щастя, успіхів у 
здійсненні задумів та міцного здоров’я 
на довгі роки. Нехай ці веселі свята 
принесуть у Ваш дім радість, затишок 
та добробут, а наступаючий рік стане 
для нашої рідної України роком миру, 
злагоди та процвітання.

Зустрічаючи Новий рік, побажаємо 
один одному надії та віри: віри в себе 
та в майбутнє нашої країни. Подаруємо 
найдорожче, найцінніше — любов і 
тепло наших сердець, увагу та турботу 
нашим близьким, щоб у Новому році 
щасливих людей стало більше.

Хочу побажати всім вам, щоб Новий 
рік приніс мир, спокій, справедливість, 
здоров’я, радість і впевненість у 
завтрашньому дні. 

Успіхів вам і удачі, щастя 
та благополуччя!

Ректор академії 
професор 

доктор ф.-м. наук 
заслужений працівник 

освіти України 
В. І. Пожуєв



ЗДІА офіційно

Протягом 7-8 грудня 2007 р. на базі ЗДІА пройшла VII 
Всеукраїнська науково-методична конференція 

«Кредитно-модульна система підготовки фахівців» 
Своїми враженнями поділився з 

відвідувачами офіційного сайту ЗДІА та 
з читачами газети  начальник Відділу 
інноваційних технологій М. М. Турба: “В 
роботі конференції взяли участь 

загалом 152 
учасника, було 
представлено 
138 доповідей, 
у тому числі 
53 доповіді 

колег-освітян з різних регіонів України 
та Росії. Науково-методичним досвідом 
ділилися викладачі з 22-х навчальних 
закладів, зокрема 7 національних універ-
ситетів, 2-х київських та московського 
ВНЗ. 

На пленарному засіданні були заслуха- 
ні концептуальні доповіді начальника 
управління освіти і науки Запорізької 

облдержадміністрації О.Г. Вєрозубова та ректора ЗДІА професора В.І. Пожуєва. 
Також виступили провідні науковці та педагоги академії, гості з Московського 

державного університету технології управління та Запорізького медуніверситету.
На засіданні 2-х секцій були представлені, відповідно, 72 і 55 доповідей. 
Учасники конференції з цікавістю вислухали змістовні доповіді співробітників ЗДІА 

доцентів Мельник В.В. (каф. МО), Безверхого А.І. (каф. ПЗАС), Попівщого В.І. (каф. 
ПЗАС), Скрипнік І.А. (каф. ПЗАС), Алексієвського Д.Г. (каф. ЕС), асист. Григор’євої 
П.П. (каф. ПЗАС), асп. Спиці Н.В. (каф. МО) та ін.

За результатами обговорення доповідей учасниками конференції прийняті «Рекомендації 
щодо найбільш ефективних шляхів подальшого впровадження в навчальний процес 
кредитно-модульної системи підготовки фахівців».

Всім тим, хто не зміг взяти участь в роботі конференції, ми рекомендуємо звернути увагу 
на “Збірник доповідей учасників VII Всеукраїнської науково-методичної конференції 
«Кредитно-модульна система підготовки фахівців», який було надруковано в РВВ 
академії й який містить більш ніж 280 сторінок корисних та необхідних досліджень.

Конкурс, який щорічно проводиться  
серед викладачів та співробітників ЗДІА 
досягнув фінальної крапки.  Його підсумки, 
за традицією, проводяться напередодні 
новорічних свят. 27 грудня на сцену актового 
залу ЗДІА вийдуть наші “найкращі” 
викладачі та лектори, науковці та куратори,  
службовці та робітники... Хтось названий 
переможцем уперше та трохи хвилюється. 
Для когось процедура нагородження вже  
стала звичною... Але, як завжди, на нас 
чекають інтрига, деякі розчарування та 
несподівані радощі. Й... святковий концерт.

Названо номінантів на звання 
“Людина року - 2007”

Отже, цього року на підставі рішення 
організаційного комітету з проведення 
програми номінантами конкурсу «Людина 
року» «За вищі професійні досягнення» 
визнано:

В номінації “Лектор року” - Коляда 
В.П., доц. каф. хімії; Шамровський О.А., 
доц. каф. ПЗАС; Чернова І.В., зав.каф. 
українознавства. 

В номінації “Викладач року” - Полякова 
Н.П., каф. ПЗАС; Філіпенко I.I., ст. викл. 
каф. фізики; Іванов І.І., ст. викл. каф. 
МКМ;

В номінації “Вчений року” Ткаченко А. 
М., проф. каф. ЕП; Середа Б.П., проф. каф. 
ОМТ; Колесник М.Ф., проф. каф. МЧМ.

В номінації “Кращий робітник АГЧ“ 
- Щербаков М.А.; Клочко К.П.; Орленко 
В. А.

В номінації  “Кращий службовець ака-
демії” - Пастушенко Н.Т.; Пригаро Л.О.; 
Качан В.В..

В номінації “Кращий куратор” - 
Крючков Є.М. доц. каф. ПТЕ; Євса Л.М. 
доц. каф. ОПтаЕМВ; Вакуленко Т.С. ас. 
каф. ЕК.

В номінації “Кращий працівник НДП 
(навчально-допоміжного персоналу)”  
Лисенко Л.В.; Струбчевська Л.В.; Кор-
сунський В.Й.

Вітаємо учасників та лауреатів програми, 
які намагаються реалізувати як найкраще 
інтелектуальний потенціал, сприяти 
розвитку творчості та ініціативам у різних 
галузях діяльності.

Докладніше читайте в першому ново-
річному номері газети. 

13-14 грудня 2007 р. на базі ЗДІА відбулася ІII 
Всеукраїнська науково-практична конференція 
«Охорона навколишнього середовища промислових 
регіонів як умова сталого розвитку України» .

Як розповів завідувач каф. ОПіЕМВ Г. Б. Кожемякін, в роботі конференції взяли 
участь понад 148 учасників, представлені 74 доповіді з різних регіонів України. 

З привітальним словом виступили ректор ЗДІА В. І. Пожуєв, начальник управління 
з питань екології Запорізької міської ради І. Л. Бройде, секретар Запорізької міської 
ради Ю. В. Каптюх. На пленарному засіданні були заслухані концептуальні доповіді 
головного санепідемлікаря Запорізької області А. І. Севальнева, заступника 
начальника Державного управління охорони навколишнього природного середовища 
у Запорізький області Ф.І. Лихасенко, президента Всеукраїнської екологічної 
громадської організації (ВЕГО) “МАМА-86” Ганни Голубовської-Онісімови. Ця 
організація заснована в січні є 2001 року й об’єднує нині 17 організацій із різних 
регіонів України. Діяльність Всеукраїнської екологічної громадської організації 
«МАМА-86» спрямована на формування умов для переходу України до сталого 
розвитку з особливою увагою до вирішення комплексних проблем захисту довкілля 
в умовах економіки перехідного типу і ролі громадськості в цих процесах. (Далі на 
стор.3)

За вищі професійні 
досягнення 


